
Zápis 
ze zasedání školské rady při Gymnáziu v Havířově Podlesí, příspěvková 

organizace, dne 20.12.2022.

--------------------------------------------------------------------------------------------

Označení zasedání 1/23

Přítomní členové školské rady: MUDr. Daniel Janíček 
(danjanicek@gmail.com)
Mgr. Petra Pomykaczová
(petrapom@seznam.cz)
Mgr. Andrea Dospivová
(dospivova@gsh.cz)
MUDr. František Pokorný
(frantisek.pokorny@nsphav.cz)
Ing. Ondřej Baránek
(baranek.ondrej@havirov-city.cz)

Omluveni: Mgr. et Mgr. Alena Fialová Kotterbová
(fialova.kotterbova@gsh.cz)

Hosté: PhDr. et Mgr. Hana Čížová 
(cizova@gsh.cz)

Program: I. Zahájení
II. Seznámení školské rady se schválenou 
výroční zprávou za školní rok 2021/2022
III. Informace o školním roce 2022/2023
IV. Změny v pedagogickém sboru
V. Investiční akce školy

I. Zahájení

Jednání školské rady svolal  předseda MUDr. Daniel Janíček,  který přivítal  členy
školské rady.

II. Seznámení školské rady se schválenou 
výroční zprávou za školní rok 2021/2022

Školská rada obdržela výroční zprávu Gymnázia na ul. Studentské v Havířově za
školní rok 2021/2022 k prostudování a schválení na podzim roku 2022. Výroční
zprávu jsme obdrželi v elektronické podobě a po pečlivém prostudování a doplnění
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několika drobných změn spíše formálního charakteru byla výroční zpráva školskou
radou schválena. O schválení jsme informovali paní ředitelku PhDr. et Mgr. Hanu
Čížovou. 

III. Informace o školním roku 2022/2023

Nový  školní  rok  2022/2023  se  zatím  rozběhl  bez  Covidových  omezení.  Náplň
školních i mimoškolních činností se může vrátit svým rozsahem a náplní do období
před protiepidemiologickými omezeními. Studenti i učitelé se aktivně zapojují do
školních i mimoškolních aktivit, včetně exkurzí, výletů a sportovních kurzů. 
Gymnázium navštívila školní inspekce, která podrobně prověřila průběh výuky na
osmiletém i čtyřletém oboru gymnázia. S podrobným hodnocením gymnázia bude
školská rada seznámena, předběžně ale víme, že bude nutno doplnit školní řád o
podrobný slovní popis hodnocení chování studentů. S inovovaným školním řádem
bude školská rada seznámena a bude se podílet na jeho schválení. 

IV. Změny v pedagogickém sboru

Nový školní rok je spojen s drobnými změnami ve složení pedagogického sboru, o
kterých jsme byli informování paní ředitelkou.

V.  Investiční akce školy

Paní  ředitelka  objasnila  plánované  opravy,  které  budou  prováděny  na  budově
gymnázia  v  průběhu  školního  roku  a  v  letech  dalších.  Pokračuje  rekonstrukce
elektroinstalace. Další akcí bude instalace rekuperačních jednotek do jednotlivých
tříd.  Velkou  a  očekávanou  investicí  pak  bude oprava,  nebo rozšíření  tělocvičny,
která se v tomto školním roce bude plánovat a navrhovat.  

Závěr:

Školská rada schválila  výroční zprávu za školní  rok 2021/2022. Školská rada se
seznámila  s  plány pro  školní  rok 2022/2023 a  s  investičními  záměry  gymnázia.
Další  setkání  školské  rady  je  plánováno  na  druhou  polovinu   školního  roku
2022/2023. 
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V Havířově 20.12.2022 ------------------------------

MUDr. Daniel Janíček

předseda školské rady
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